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w dniu 30.-mt2018 

Proszy 0 odpowiedz w sprawie: 

W zwiqzku z podniesieniem oplat przez "Czysty Region" za wyw6z smieci dla mieszkanc6w 

proszy 0 informacjy jaki byl stan finans6w zwi¢u przed podniesieniem oplaty, jaki jest 

dziyki poc!wyzszeniu oplaty planowany budzet za koniec roku 2018 oraz czy przewidywane 

jest ponowne podwyzszenie oplaty za wyw6z smieci, a jesli tak to kiedy i 0 ile. Proszy 

r6wniez 0 informacjy jak w latach 2014-2018 ksztahowa! siy poziom zatrudnienia w zwi!)zku 

oraz jakie towarzysz!) temu koszty na przestrzeni tych lat. 

Proszy r6wniez 0 informacjy czy opracowany jest juz plan rozwoju wprowadzonej , t~ ,\ CXfj ~ 
gminy do zwi!)z,ku sp6lki uslugi komunalne. Jesli tak to proszy 0 przedstawienie tego planu, it 

jesli nie to dlaczego jeszcze taki plan pomimo zapewnien nie zosta! opracowany. 

(podpis) 


